
          Protokół Nr LII/2010                      
z XIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Celestynów

z dnia 30 sierpnia 2010 roku

W sesji udział wzięli:
Radni Rady Gminy Celestynów                 -              według załączonej listy obecności
Wójt Gminy Celestynów                             -              Stefan Traczyk
Zastępca Wójta Gminy Celestynów           -              Sławomir Dąbrowski
Skarbnik Gminy                                          -                  Agnieszka Kurek 
Sołtysi                                                         -        wg załączonej listy obecności
Inne osoby zaproszone.

Przewodniczący  Rady   -   Bogdan  Wójcik  -   dokonał  otwarcia  sesji,  powitał  radnych  oraz 
zaproszonych gości. Stwierdził, iż na sali znajduje się 12 Radnych, co stanowi  quorum niezbędne  do 
podejmowania   przez  Radę  Gminy   prawomocnych  uchwał.   Następnie  odczytał  proponowany 
porządek obrad. 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji.
2. Interpelacje i zapytania radnych.
3. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:
 

   1) dokonania zmian w budżecie gminy Celestynów na 2010 rok, projekt Nr 1,   
  
5.  Sprawy różne.
6.   Zamknięcie obrad.

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad.pkt 2.
Interpelacje i zapytania radnych.

Interpelacje Radnego Mirosława Rosłońca:

1. Radny zwrócił się o udostępnienie Radnym wniosków pokontrolnych z kontroli NIK w Oświacie.
2. Od roku nie jest poprawiona nawierzchnia drogi bez nazwy odchodzącej od Wojska Polskiego, o co 
Radny wielokrotnie wnioskował.
3. Od kiedy jest planowane wcześniejsze załączanie oświetlenia dróg.

Interpelacje Radnej Teresy Strzeżysz:

1.Kiedy Wójt przygotuje projekt uchwały przesuwającej środki na remont tarasu w Szkole w Podbieli. 
Prośby były pod koniec roku szkolnego 2009/2010, Pani Prezes Stowarzyszenia składała dwa pisma w 
tej sprawie oraz Komisja Finansów w dniu 19 sierpnia złożyła wniosek o przygotowanie tej uchwały.

Interpelacje Radnego Piotra Rosłońca:

1. Od trzech lat obowiązuje uchwała w sprawie segregacji śmieci. Segregacja miała ruszyć w tym roku. 
Od pierwszego stycznia Rada zagwarantowała środki na ten cel. Do tej pory ta segregacja nie ruszyła. 
Czy zostały uwzględnione wnioski Komisji Ładu i Środowiska dotyczące segregacji. Podobno pierwszy 
odbiór  śmieci  ma  być  pierwszego  września.  W  jaki  sposób  mieszkańcy  w  ciągu  tygodnia  mają 
nazbierać śmieci. 

Interpelacje Radnej Anny Rosłaniec:

1. W najnowszej ,,Celestynce” jest informacja, że ma być aktualizowana koncepcja zagospodarowania 
centrum Celestynowa. Według wiedzy Radnej ta koncepcja była aktualizowana i obowiązuje. Ostatnio 



pojawił  się skate park i  parking zbudowany ze środków na remont  dróg.  Jakie są plany  Wójta  na 
centrum  Celestynowa   do  końca  kadencji.  Poprosiła  Wójt,  aby  zechciał  przed  kolejnymi  ruchami 
skontaktować się ze społeczeństwem.

Interpelacje Radnego Bogdana Wójcika:

1. Czy to prawda, że Wójt Gminy nocami przyjeżdża do Urzędu. Jeśli tak to co Wójt nocami w Urzędzie 
robi.

Interpelacje Pana Przemysława Wojciechowskiego:
1. Kiedy Wójt dowiedział się, że brakuje środków z dotacji unijnej na ,,Zieloną Szkołę”. Pan Przemysław 
dowiedział się w środku tygodnia, że jego dziecko nie pojedzie na ,,Zieloną Szkołę” z braku środków. 

Ad.pkt 3.
Odpowiedzi na interpelacje Radnego Mirosława Rosłońca:

1. Pani Danuta Czerwińska  powiedziała,  że pismo w sprawie wniosków pokontrolnych w oświacie 
zostało skierowane do Pana Mirosława Rosłońca i wiadomości Radnych poprzez Biuro Rady.  Było to 
w ramach odpoiedzi na interpelacje. Do pisma została dołączona kserokopia protokołu pokontrolnego.

Odpowiedzi na interpelacje Radnej  Teresy  Strzeżysz:
1. Wójt  powiedział,  że dzisiaj  spotkał się z sołtys  Podbieli  oraz przedstawicielem Straży w sprawie 
Szkoły w Podbieli.  W najbliższych dniach odbędzie się oddzielne spotkanie w sprawie chodnika w 
Podbieli,  jakrównież  oświetlenia  ulicznego  i  Małej  Szkoły  w  Podbieli.  Sprawa  będzie  szczegółowo 
omówione.  Wójt  powiedział,  że  podpisał  porozumienie  z  Zarządem dróg  Wojewódzkich  dotyczące 
wspólnego realizowania projektu budowy chodnika w Podbieli. 

Radny  Tadeusz  Floriańczyk  powiedział,  że  Pani  Prezes  Stowarzyszenia  na  Komisji  Finansów 
powiedziała, że sytuacja jest tragiczna. Komisja wnioskowała o przedstawienie konkretnej propozycji 
zmian w budżecie.

Wójt powiedział, że na pozostałe pytania odpowie na piśmie. Jeśli chodzi o pytanie Pan Przemysława 
Wojciechowskiego to odpowiedź zostanie udzielona podczas omawiania projektu uchwały.

Ad.pkt 4.
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwał w sprawie dokonania zmian w budżecie, projekt 
Nr 1.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik powiedział, że informację o potrzebie wprowadzenia dotacji do 
budżetu  otrzymał  w  miniony  piątek.  Jest  to  druga  Sesja  Nadzwyczajna  zwołana  przez 
Przewodniczącego Rady w tej kadencji. Zarówno urzędnicy gminni jak i środowisko rodziców prosili go 
aby Sesja odbyła się jeszcze w sierpniu, aby można było dotację wprowadzić do budżetui dzieci mogły 
wyjechać na Zieloną Szkołę jeszcze we wrześniu. Zostało ustalone z urzędnikami, że projekt uchwały 
będzie dotyczył tylko tej sprawy. Natomiast Pani Skarbnik przygotowała projekt uchwały, w którym są 
jeszcze inne elementy na polecenie służbowe Wójta. Przewodniczący Rady zapytał Wójta, dlaczego 
nie wywiązał się z umowy na co Wójt odparł, że te rzeczy są dla niego ważne i będzie tak jak on chce.

Pani Skarbnik powiedziała, że zwiększa się dochody w dziale 801, rozdziale 80101, § 6330 o kwotę 85 
322,00  zł  w  związku  z  otrzymaną  dotacją  celową  z  przeznaczeniem na  utworzenie  placu  zabaw. 
Zwiększa  się  wydatki  w  dziale  801,  rozdziale  80101,  §  6050  o  kwotę  170  644,00  zł  na  zadanie 
inwestycyjne „Utworzenie szkolnego placu zabaw przy Szkole Podstawowej w Starej Wsi w ramach 
rządowego  programu  „Radosna  Szkoła”.  W/w  zadanie  inwestycyjne,  jest  w  50%  finansowane  z 
otrzymanej dotacji  celowej.  Dokonuje się zwiększenia środków finansowych w dziale 801  rozdziale 
80110  o  przyznaną dotację  celową w wysokości   150.000,00  zł     w ramach dofinansowania  ze 
środków  unijnych.   Dokonuje się zmniejszenia wydatków w dziale 926,  rozdziale 92695 paragrafie 
4170 o kwotę  5.039,00  zł  celem zwiększenia  wydatków w dziale  801,  rozdziale  80101 jako wkład 
własny  do  projektu  unijnego.  Dokonuje  się zwiększenia  wydatków w dziale  801 rozdziale  80110 o 
kwotę 155.039,00 zł m.in. w paragrafach:  - § 4017 i § 4019   -  wynagrodzenia osobowe dla osób 
obsługujących projekt tj. kierownika  projektu i księgowej, którzy są oddelegowani z urzędu gminy, - § 
4117 i § 4119 –   składki na ubezpieczenia społeczne, - § 4127 i § 4129 – składki na Fundusz Pracy, - 



§ 4217 i § 4219 –   zakup materiałów biurowych niezbędnych do realizacji projektu,  zakup artykułów 
spożywczych (kawa, herbata, ciastka, cukier)  celem poczęstunku podczas zajęć  - § 4247 i § 4249 – 
zakup pomocy dydaktycznych potrzebnych do realizacji  projektu-  § 4307 i  §  4309 –  zakup usług 
związanych bezpośrednio z realizacją projektu, w związku z rozpoczęciem realizacji projektu unijnego. 
Dokonuje  się  zwiększenia  wydatków  w  dziale  801,  rozdziale  80103  (wynagrodzenia,  składki  na 
ubezpieczenia  społeczne,  składki  na  Fundusz  Pracy),  o  kwotę  17.850,00  z  przeznaczeniem  na 
utworzenie  dodatkowej  klasy  „0”  w  Szkole  Podstawowej  w  Starej  Wsi.  Zwiększenie  wydatków 
podyktowane  jest  sytuacją,  że    w  chwili  obecnej  do  klasy  „0”  zapisano  30  wychowanków  (przy 
tworzeniu arkusza organizacyjnego na rok szkolny 2010/2011 było złożonych 25 wniosków co stanowi 
jeden oddział).  

Pani Danuta Czerwińska powiedziała, że w listopadzie 2009 roku została podjęta uchwała intencyjna 
o przystąpieniu do programu ,,Radosna Szkoła”. W 2010 roku do programu miała przystąpić Szkoła w 
Starej Wsi i Szkoła w Regucie. W 2011 roku miąły przystąpić następne dwie Szkoły (w Celestynowie I 
Ostrowie). Wnioski zostały złożone na jesieni w zeszłym roku i okazało się, że Szkoła w Starej Wsi 
dostała 115.321, 50 zł. Rada przeznaczyła na ten cel 30 000 zł, brakuje pozostałych. Gmina będzie 
niewiarygodna jak z tych pieniędzy nie skorzysta. Do grudnia tego roku trzeba to wykonać. Byłby to 
jedyny plac zabaw o standardach europejskich w Gminie. W gminie Otwock realizują ten program w 
pięciu Szkołach.

Dyrektor Szkoły w Starej Wsi poprosiła Radnych o zatwierdzenie kwoty 85 000 zł chociażby z tego 
względu, że realizacja programu w klasach młodszych wymaga zabaw na świeżym powietrzu. Jeżeli w 
tym roku Szkoła w Starej Wsi otrzyma ten plac zabaw, będzie szansa aby w przyszłym roku również 
inne Szkoły będą mogły realizować ten nowoczesny program na nowoczesnym placu zabaw.

Przewodniczący  Rady  Bogdan  Wójcik  zaproponował  10  minut  przerwy,  aby  mogła  się  zebrać 
Komisja  Finansów i  zaopiniować  ten  projekt  uchwały.  Dodał,  że  kiedy  była  przyjmowana  uchwała 
intencyjna Radni mówili, że w ślad za tym powinna iść propozycja zaplanowania środków w budżecie 
na 2010 rok.

Radny Piotr Rosłoniec powiedział, że głównym wątkiem Sesji jest wprowadzenie do budżetu środków, 
które są zagrożone, o czym Radny dowiedział się w piątek. Radny zapytał jaki jest wkład gminy w tą 
dotację a jaka kwota jest planowana do pozyskania. Radny zapytał również kto obsługuje ten program. 
Odnośnie  Radosnej  Szkoły  Radny  powiedział,  że  proponuje  się  213  tys  zł  na  plac  zabaw.  Dwa 
miesiącetemu Rada ustaliła, że na tą chwilę stać Gminę na 30 000 zł i zrobić plac zabaw za 60 000 zł. 

Zastępca  Wójta  Sławomir  Dąbrowski  powiedział,  że  nieprawdą  jest,  że  Radosna  Szkoła  będzie 
kosztowała gminę 213 tys zł. Gmina wyłoży 115 tys. zł a drugie 115 tys. zł otrzyma z dotacji.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik  zwrócił  się do Zastępcy Wójta, aby nie wypowiadał  się na 
temat Radosnej Szkoły w tym punkcie. Rada w tej sprawie się już wypowiedziała.

Zastępca  Wójta  Sławomir  Dąbrowski powiedział,  że  meritum  tej  uchwały  jest  również  Radosna 
Szkoła.  Od czerwca dwukrotnie Radzie były przedstawiane propozycje aby zrealizować ten projekt. 
Jeżeli Rada nie przeznaczy 115 000 zł to Radosna Szkoła nie będzie w ogóle zrealizowana. Odnośnie 
Zielonej Szkoły to umowa została podpisana 19 sierpnia ze względów proceduralnych, a nie z winy 
Wójta. To był  czwartek a Sesja była w poniedziałek,  nie było czasu by te zmiany na zeszłą Sesję 
przygotować. 

Radny Piotr Rosłoniec powiedział, że skoro umowa była podpisana w czwartek, to na przygotowanie 
uchwały był cały piątek i poniedziałek. Teraz decyzja o przygotowaniu projektu zapadła w piątek a na 
poniedziałek projekt był gotowy.

Pani Danuta Czerwińska powiedziała, że 27 sierpnia wpłynęło pismo od Pani Dyrektor Starej Wsi, że 
ma  w  zerówce  30  dzieci.  Kiedy  były  arkusze  zatwierdzane  było  25.  W  między  czasie  5  dzieci 
sprowadziło  się  a  przepisy  prawa  oświatowego  mówią  o tym,  że liczebność  w  zerówce  nie  może 
przekraczać 25 osób. W związku z tym aby zerówka mogła funkcjonować od pierwszego września  jest 
propozycja,  aby  tą  zerówkę  podzielić  na  dwie  ranną  i  popołudniową,  po  5  godzin  dziennie  czyli 
podstawa programowa. Koszt na cztery miesiące wynosi 17.850,00. 



Przedstawiciel  rodziców powiedział,  że dowiedział  się  w niedzielę,  że najprawdopodobnie  projekt 
unijny, którego jednym z elementów jest Zielona Szkoła nie dojdzie do skutku.

Pani Skarbnik Agnieszka Kurek  powiedziała, że projekt unijny będzie realizowany w latach 2010- 
2012. Łączna kwota wynikająca z umowy jest to 1.490 000 zł. Wkład własny wynosi 44. 800 zł, to jest 
około  3 % całości  zadania.  W 2010 roku wkład własny  to  5 039 zł  a  dofinansowanie 150 000 zł. 
Pierwszy harmonogram zakładał, że Gmina dostanie w tym roku dofinansowanie w kwocie około 530 
000 zł. Niestety Mazowiecka Jednostka Wdrażania Projektów Unijnych nie ma środków na wpłatę z 
budżetu Państwa. Warunkiem podpisania umowy było zmniejszenie transzy na ten rok do kwoty 150 
000 zł.  Długo trwały rozmowy i  dlatego umowa została podpisna dopiero 19 sierpnia tego roku. W 
harmonogramie  była  kwota  530  000  zł,  natomiast  Gmina  musiała  wprowadzić  kwotę,  jaką 
zaproponowała jej  Mazowiecka Jednostka Wdrażania Projektów Unijnych, dlatego projektu uchwały 
nie można było przygotować przed podpisaniem umowy. Przy podpisywaniu umowy padła informacja, 
że  środki  wpłyną  do  gminy  w  przeciągu  dwóch  tygodni.  Koordynatorem  projektu  jest  Katarzyna 
Bojanowska-Niewczas. Jest to bardzo duży projekt.  Ze względu na zmniejszenie dotacji  na ten rok 
zrezygnowano  z  zakupów inwestycyjnych.  Nieprawdą  jest,  że Zielona  Szkoła  miała  się  nie  odbyć, 
przesunął się jedynie termin realizacji projektu. 

Radny Witold Kwiatkowski  zapytał czy Wójt otrzymał na piśmie informację o przyznanej dotacji na 
realizację tego przedsięwzięcia.

Wójt Stefan Traczyk powiedział, że na poprzedniej Sesji mówił, iż Urząd Marszałkowski ma problemy 
finansowe  i  próbuje  przesunąć  projekty  unijne  na  następne  lata.  Dlatego  Pan  Nastula  cały  czas 
prowadził  negocjacje  z  Jednostką Wdrażania  Programów Unijnych  i  ustalenia  były  prowadzone na 
telefon. W tym momencie Gmina może rozpocząć to przedsięwzięcie, pierwsze transze w najbliższym 
czasie zostaną przekazane.

Pani Danuta Czerwińska  powiedziała, odnośnie programu ,,Przedszkola Równych Szans”, na który 
gmina otrzymała dofinansowanie przyszło pismo z Mazowieckiej  Jednostki  Programów Unijnych,  że 
realizacja  jest  przesunięta  na 2011 rok.  Nauczyciele  będą pracowali  bezpłatnie  przez 4 miesiące i 
dopiero w 2011 roku dostaną za to pieniądze. Byćmoże w tym tygodniu będzie podpisywana umowa. 
Pani  Danuta  Czerwińska  powiedziała,  że  Gmina  otrzymała  371  879  zł  z  projektu:,,Wysoko 
wykwalifikowana kadra w oświacie”. 

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik ogłosił 5 minut przerwy.

Radny Piotr Rosłoniec zapytał na co dokładnie będą przeznaczone środki z dotacji w kwocie 50 000 
zł do końca roku oraz w jakim charakterze Pan Wojciech Nastula prowadził negocjacje?

Wójt  Stefan Traczyk powiedział,  że Pan Wojciech  Nastula  jest  zatrudniony  na  umowę zlecenie  i 
wspiera Urząd w kontaktach z Jednostką Wdrażania Programów Unijnych.

Pani Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że Pan Nastula zajmował się tym projektem jeszcze jak 
był zatrudniony na etacie w Urzędzie. Nie otrzymał dodatkowych środków za realizację tego projektu.

Katarzyna Bojanowska-  Niewczas  powiedziała,  że wynagrodzenia zaplanowane na 2010 roku są 
przeznaczone  dla  Kierownika,  Kierownika  merytorycznego,  specjalisty  do  spraw  finansowych, 
asystentki do spraw płatności, specjalistę do spraw prawnych, specjalistę do spraw promocji, to jest 6 
etatów.  Wynagrodzenie dla nauczycieli zajmuje powyżej 50 %. Nauczyciele dostaną wyrównanie na 
początku 2011 roku. Wszystkie inwestycyjne zakupy są przełożone na 2011 rok.

Radny Piotr Rosłoniec  w imieniu Komisji Finansów i Inwestycji powiedział, że Komisja postanowiła 
pozostawić w projekcie tylko przesunięcia dotyczące Zielonej Szkoły a pozostałe przesunięcia Komisja 
wnioskuje o usunięcie z projektu i przedstawienie w trybie normalnym, czyli przedstawienie na Komisji, 
udzielenie odpowiedzi na wnioski.

Wniosek został przyjęty 8 głosami za, przy 4 przeciwnych.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad  projektem 
uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie, projekt Nr 1.



Uchwała została podjęta 10 głosami za, przy 2 wstrzymujących.

Ad.pkt 5.
Sprawy różne.

Radna  Agata  Stefanowska  zwróciła  uwagę,  aby  kwestia  zerówek  w Statej  Wsi  wróciła  następną 
Sesję.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik przypomniał, aby do 12 września do Biura Rady Radni złożyli 
oświadczenia majątkowe.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik zamknął obrady Sesji.

                                                                                           Przewodniczący Rady Gminy Celestynów

                                                                                                       Bogdan Wójcik

Sporządziła:
Katarzyna Świderska
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